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Strelišče je v napoto
Čigavo je strelišče nt

glinaste golobe v krajevn
skupnostl Tomačevo -
Jarše, se spraiujejo kra
Jani, ker želijo, da bl gi
laatnik odslranll. Na njiho
vo delegatako vprašanje
kl so ga zaatavlll na de
cembrskem zboru krajev
nih skupnosti, so odgovo
rill na občlnskem komlteji
za urbanizem, gradbent
zadeve, komunalno In sla
novanjsko gospodarstvo.

Omenjeni travnik je lasi
družbe, uporablja pa ge
Lovska zveza Slovenije tt
več kot dvajset let. Po ge-
neralnein urbamstičnerr
planu mesta Ljubljane stoj
strelišče v območju večjih
urejenih rekreacijskih po
vršin v sklopu zelenih ir
obdelovlnih površin, zatc
bi ga lahko prestavili dru
gam le, če bi bilo v napotc
zaradi gradnje kakšnegj
drugega objekta. Namemb
nost stielišča je v skladu i
generalnim urbanističnirr
planom, česar pa ne bi mo
gli trditi za številne nedo
voljene stanovanjske grad
nje na tem območju, so šc
dodali na komiteju.

NOVO POKOPALIŠČE -
SEVERNO ALI ZAHODNO
OD ŽAL?

Kam In kako se bodo ši
rile Žale v prihodnjih letih
ali proti severu, na obde
lovalno zemljo, je zanima
lo delegata krajevne
skupnosti Tomačevo -
Jarše na decembrski sej
občinske skupščine.
Dolgoročno bodo pokopa-
liške površine opredeljene
v dolgoročnem planL
občin in mesta Ljubljane
za obdobje 1986-2000, sc
med drugim zapisali v od<
govoru na občinskem ko-
miteju za urbanizem, grad-
bene zadeve, komunalnc
in stanovajsko gospodar-
stvo. Osnutek tega plan-
skega dokumenta, ki je \
izdelavi, predvideva razširi
tev Žal proti severu in za
hodu za 28 hektarov.

Za konkretno pridobite\
in ureditev novih površir

za pokopavanje pa bo tre-
ba sprejeti ureditveni
načrt, v katerem bosta do-
ločeni postopnost ureditve
in smer, v katero se bo po-
kopališče najprej širilo. Na
podlagi rezultatov dvosto-
penjskega javnega nateča-
ja za urbanistično arhitek-
tonsko ureditev pokopa-
lišča Žale strokovnjaki ta
načrt že izdelujejo. I. faza
razširitve Žal se v doslej iz-
delanem gradivu prikazuje
variantno ali proti severu
ali proti zahodu in zaen-
krat dokončna odločitev o
tem še ni bila sprejeta

V veliki meri bo odvisna
tudi od ocene republiške-
ga izvršnega sveta o uskla-
jenosti družbenega plana
občine Ljubljana-Bežigrd
za obdobje 1981-1985 z
Dogovorom o temeljih
družbenega plana SR Slo-
venije in zakonom o var-
stvu kmetijskih zemljišč
pred spreminjanjem na-
membnosti: V obravnavo
in sprejemanje ureditvene-
ga načrta za centralno po-
kopališče Žale pa bo pra-
vočasno vključena tudi
krajevna skupnost To-
mačevo-Jarše, so še oblju-
bili na komiteju.

ZAKLONIŠČE KONČANO,
UREDILI BODO TUDI
OKOLICO

Delegati so z odgovorl
na svoja vprašanja redko
povsem zadovoljni, še bolf
pa jih jezijo papirnate ob-
Ijube, ki se ne premaknejo
z mrtve točke, od besede
k dejanju. Nekaj takšnega
se je pripetilo ob izgradnji
zaklonišča v Savskem na-
selju. Krajevna skupnost
Savsko naselje III je že
septembra lani spraševa-
la, kdaj bo njihovo zaklo-
nišče končano, okolica pa
spet urejena, kot se spo-
dobi. Prva obljuba Mest-
nega sekretariata za Ijud-
sko obrambo, da se bo to
zgodilo oktobra, se ni iz-
polnila, zato so delegaii
spet pobarali odgovorne
na zboru krajevnih skup-
nosti.

Odgovor je pripravilo
gradbeno industrijsko pod-
jetje Ingrad. Zaklonišče je,
kot so zapisali, končano.
Okolico bodo uredili še
pred pričetkom pomladi,
ozelenili pa jo bodo najka-
sneje v prvi polovici aprila.

MOJE SANJE - TELEFON
V tole parolo bi lahko

strnili želje okoli 400 kra-
janov Savskega naselja,
ki si že leta in leta priza-
devajo, da bi vendarte tu-
di v njihovih stanovanjih
pozvonil telefon, a je vse
zaman. Prlha/a do zanimf-
vih situacij, so dejali na
eni izmed lanskih sej zbo-
ra krajevnih skupnosti.
Nekateri dobijo lelelonski
priključek, čeprav niso ni-
koli dali prošnje zanj, dru-
gi pa čakajo nanj leta in
leta. Zakaj še vedno nima-
jo svoje teletonske cen-
trale in kdaj ae bodo ob-
Ijube uresnlčile, je še za-
nimalo delegate.

Na Podjetju za PTT pro-
met so pripraviii odgovor.
Savsko naselje napaja tele-
fonska centrala iz cenlra
mesta, ki ima na voljo do-
volj telefonskih številk, za-
to nove centrale za to pod-
ročje tudi v prihodnje ne
načrtujejo. Težavo pred-
stavlja telefonsko omrežje,
ki je v Savskem naselju že
dlje zasedeno. Nerešenih
imajo. menda preko 400
vlog. čeprav je bila izgrad-
nja dopolnilnega telefon-
skega omrežja predvidena
že leta 1981, je zaradi po-
manjkanja denarja še do
danes niso izpeljali. Preu-
redili so le omrežje v delu
Linhartove ceste in Matja-
ževe ulice, ki ni bilo pre-
drago. Zaradi pomanjkanja
sredstev pa se ostalim kra-
janom tudi letos ne obeta-
jo nič svetlejši telefonski
časi. O prošnjah za tele-
fonski priključek pa so na
Podjetju za PTT promet še
zapisali, da mora prav vsak
bodoči naročnik vložiti po-
sebno zahtevo za priključi-
tev telefona na predpisa-
nem obrazcu. V. P.


